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1. Opening 
 
Voorzitter Rob Kies opent deze najaars-algemene ledenvergadering van 3 december 2014, en heet alle 
aanwezigen van harte welkom. De presentielijst is door alle aanwezigen getekend, en er zijn totaal 46 
leden aanwezig (inclusief de latere binnenkomers). Er zijn berichten van verhindering binnen gekomen 
van Frans Nauta en Paul Stuijver.  
De voorzitter vraagt verder of er vragen zijn ten aanzien van de agenda. Er zijn geen directe vragen. 
 

2. Bestuursmededelingen 

Er zijn geen bestuursmededelingen. 
 

3. Vaststellen notulen van 27 juni – ter goedkeuring 

De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 27 juni worden ter goedkeuring aan de leden voor-
gelegd. Secretaris Eddy van der Dussen vraagt de leden de notulen paginagewijs door te lezen, en 
eventuele vragen te stellen. Peter van Drenth vraagt om een aanpassing in de notulen; bij de bestuurs- 
mededelingen is vermeld -dat het bestuur diverse initiatieven heeft genomen om in contact te komen 
met Wijnand Serdijn en Peter van Drenth-; Peter geeft aan dat er nooit rechtstreeks pogingen zijn 
gedaan naar hem toe, om in contact te komen, en vraag om correctie. Eddy geeft aan dit in de notulen 
te zullen aanpassen, en de naam van Peter in die zinsnede weg te zullen laten.   
Reijer Manten merkt op dat hij vindt dat de historie zich herhaalt daar waar het gaat om het terzijde 
zetten van Peter van Drenth en Wijnand Serdijn. Eddy geeft aan dat die historie wel eens sneller inge-
haald zou kunnen worden dan dat hij denkt. De andere pagina’s van de notulen worden doorgelopen 
en daarover worden geen verdere vragen gesteld. De notulen worden, met inbegrip van bovenge-
noemde correctie, hiermee goedgekeurd. 
 
 

4. Huldigen jubilarissen 60 jaar lidmaatschap 

Voorzitter Rob Kies vervolgt de vergadering met een memorabel agendapunt; het huldigen van jubila-
rissen die 60 jaar lid zijn van de SV Eemnes. Rob geeft aan dat dit eerste keer is dat we 60 jarige jubila-
rissen hebben, en dat hij het bijzonder vindt dat, zeker in deze tijd, leden 60 jaar lid zijn van een ver-
eniging.  
Er zijn twee leden die deze eer ten dele valt; allereerst Reijer Manten; Reijer is sedert 1 april 1954 lid 
van de SV Eemnes en Rob feliciteert hem onder overhandiging van een speciaal hiervoor ontworpen 
speldje van 60 jaar lidmaatschap.  Daarnaast krijgt Reijer een collage uitgereikt van sportieve Eemnes 
gerelateerde foto’s, almede een bos bloemen en een fles wijn. Reijer krijgt hierop het woord, en vertelt 
enkele anekdotes over zijn periode als voetballer. Daarnaast memoreert hij de realisatie in 2012 van 
deze fantastische kantine, en daarmee een hoopvolle en gezonde toekomst voor de vereniging.  
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Onder applaus maakt Reijer plaats voor nog een 60-jarige jubilaris, zijnde Pier (Piet in de volksmond) 
van de Kuinder. Pier is sedert 1 augustus 1954 lid van de SV Eemnes. Ook Pier krijgt het speciaal ont-
worpen speldje van 60 jaar lidmaatschap van de SV Eemnes overhandigd van Rob Kies, alsmede een 
collage van foto’s, een fles wijn, en een bos bloemen voor echtgenote Wil van de Kuinder. Ook Wil 
wordt door Rob in het zonnetje gezet als steun en toeverlaat van Pier, en als iemand die ook veel 
vrijwilligerswerk heeft gedaan. Pier vertelt ook enkele anekdotes uit zijn rijke verleden, en hierna valt 
ook hem een applaus ten deel. 
 
Hierna geeft voorzitter Rob Kies de microfoon aan Nico Seure voor een moment dat niet op de agenda 
is vermeld. Nico vraagt de Ledenvergadering aandacht voor twee personen die in het verleden veel 
hebben betekend voor de vereniging; Wijnand Serdijn en Peter van Drenth. Nico bedankt als eerste 
beiden dat ze gekomen zijn en vraagt als eerste Wijnand om naar voren te komen. 
 
Nico benoemt in het kort de verdiensten van Wijnand voor de vereniging; Wijnand heeft in vrijwel alle 
commissies gezeten binnen de vereniging; daarnaast 15 jaar in het bestuur, waarvan 11 jaar als voor-
zitter. Memorabel is de belangrijke realisatie van het kunstgras op veld 3 in 2006, met daaropvolgend 
het traject van ontwerp tot realisatie van het nieuwe clubhuis, en in 2012 de feestelijke opening daar-
van. In november 2013 trad Wijnand af als voorzitter na een buitengewone algemene ledenvergade-
ring.  
Gegeven zijn allesomvattende verdiensten voor de vereniging, vraagt Nico de Ledenvergadering of zij 
in kunnen stemmen met de benoeming van erelid voor Wijnand Serdijn. Het applaus dat Wijnand ten 
deel valt en zonder tegenstemmers, geeft aan dat de Ledenvergadering het eens is met de benoeming 
van Wijnand tot erelid. Hierna vraag Wijnand het woord en richt zich tot de Ledenvergadering. Hij 
bedankt alle leden voor hun stem voor zijn erelidmaatschap. Hij memoreert diverse bestuurs- en com-
missie- functies (waaronder ook de clubbladcommissie). Hij geeft aan dat zijn moment van aftreden, 
nu ruim een jaar geleden, uiterst ongelukkig is geweest en hem veel pijn heeft gedaan. Er was als en 
voor de vereniging, nog heel veel te regelen om in rustiger vaarwater te komen. Het ingezette beleid 
was zijns inziens nog niet afgerond. De politieke besluitvorming van jl. maandag, aangaande de kunst-
grasvelden was een goed voorbeeld hiervan. Ondanks de persoonlijke ervaringen van, zowel Peter als 
hemzelf, ziet de toekomst van de vereniging en toch mooi uit, aldus Wijnand. Hij bedankt de Leden-
vergadering nogmaals voor de toekenning en erkenning als erelid, waarna hem een luid applaus ten 
dele valt. 
 
Nico vervolgt zijn betoog met de vraag of Peter naar voren wil komen. Nico memoreert ook de prettige 
samenwerking die hij heeft gehad met Peter ten tijde dat hij aan de kant van de Gemeente zat, inzake 
de realisatie van het clubhuis. Peter heeft een lidmaatschap dat dateert vanaf 1 oktober 1979; daar-
voor was hij 10 jaar lid, en 1 jaar dienstplicht daartussen. Peter heeft ook diverse commissiefuncties 
bekleed, was meer dan 10 jaar eindredacteur van de Nieuwsbrief, en was sinds 2009 secretaris. Nico 
vraagt de Ledenvergadering of zij in kunnen stemmen met de benoeming tot lid van verdienste voor 
Peter van Drenth. Ook voor Peter volgt een applaus en zonder tegenstemmers gaat de Ledenvergade-
ring akkoord met deze benoeming. Peter krijgt het woord en geeft aan vereerd te zijn met het lidmaat-
schap van verdienste. Hij heeft wel enkele kanttekeningen; ook hij is geraakt geweest door het proces 
naar een nieuw bestuur. Wat hij als wrang heeft ervaren zijn de omgangsvormen en de in zijn ogen 
onzorgvuldigheid in de besluitvorming. Hij bedankt de Ledenvergadering nogmaals voor de benoe-
ming, waarna Nico het woord teruggeeft aan voorzitter Rob Kies.  
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5. Korte pauze 

Voorzitter Rob Kies schorst de vergadering voor een korte pauze van ca. 10 minuten.  
 
 

6. Financieel overzicht seizoen 2013/14 en commissieverslagen 
 

Penningmeester Jan Schouten geeft een korte toelichting op de eerder uitgedeelde stukken van de 
resultaten van het seizoen 2013/2014.  
Jan licht de balans toe, waarbij hij aangeeft, dat we over 30 jaar weer € 450k gespaard zullen hebben 
als voorziening voor het onderhoud aan de accommodatie.  
De voorziening voor onderhoud voor dit jaar bedraagt  € 16k, want normaliter € 8k is, maar vorig jaar 
is er geen voorziening getroffen, hetgeen dit jaar meteen ingehaald is. Daarnaast is de post debiteuren 
derden gelukkig aanmerkelijk lager, maar de post debiteuren contributies aanmerkelijk hoger; achter-
stallige contributies zijn steeds moeilijk te innen. Hieraan wordt door het bestuur momenteel veel 
aandacht besteed om dit verder terug te dringen.  
Verder heeft de vereniging als enige schuld een langlopende lening van € 100k tegen een rente van 
2,5%. 
 
In de resultatenrekening valt op de behoorlijke stijging van de omzet van het clubhuis; en deze is nog 
nooit zo hoog geweest, aldus Jan.  
De signalen zijn er ook; het is op zaterdag druk in het clubhuis, zeker als Eemnes 1 thuis speelt; het 
assortiment is veranderd, o.a. het broodje gezond heeft zijn intrede gedaan; de speciale avonden, zoals 
de bol-avond en stamppot-avond zijn een groot succes, waardoor complimenten voor Rob de Visser 
en zijn mensen.  
 
Jan heeft verder een opmerking bij de uitgaven voor energie; er wordt aanmerkelijk minder water en 
gas verbruikt (als gevolg van de energiezuinige kleedkamers; wel een dubbel in aantal t.o.v. de oude 
situatie), alleen wel veel meer elektra, waarbij opgemerkt dat er een stelpost is opgenomen voor de 
kermisaansluiting, waar nog geen rekening voor is binnengekomen.  
De kosten van de Nieuwsbrief zijn ook lager uitgevallen, doordat de frequentie van verschijnen verder 
omlaag gebracht is naar eens per drie weken.  
 
Tim Serdijn vraagt of er al een besluit is genomen over de aanschaf van nieuwe ballen; dit is in de vorige 
Algemene Ledenvergadering aangehaald. Timo Rigter geeft aan dat er inmiddels een totaalvoorstel 
uitgewerkt is, en dat hiervoor een behoorlijke investering nodig is. Tim merkt op dat uit de cijfers blijkt 
dat er geen grote investeringen zijn gedaan. Timo geeft aan dat het totale voorstel haalbaar is, en op 
korte termijn gerealiseerd zal worden.  
Ronald Huizing vult aan dat er veel klachten zijn over de intrapballen en de algehele staat van de ballen. 
Timo is hiermee bekend; hij geeft aan dat er een voorstel komt dat elk team 3 intrapballen verstrekt 
krijgt van de club tegen een borg van € 15,- per bal. Dit voorstel moet nog wel verder worden uitge-
werkt. Timo benadrukt dat er nog altijd onzorgvuldig wordt omgesprongen met ballen en het verlies/ 
kwijt raken daarvan. Timo geeft verder aan dat er een aanvraag ligt voor de aanschaf van 20 intrapbal-
len voor de senioren.  
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Rob Kies merkt op, dat er zorgen zijn, omtrent de omgang met ballen en materialen in het algemeen; 
hij stelt dat naar alle waarschijnlijkheid het regelmatig voorkomt dat leiders van elftallen ballen achter 
in de auto meenemen, en houden, om maar zeker te zijn dat ze materiaal hebben. Helaas voelen we 
ons allemaal onvoldoende verantwoordelijk voor met name de ballen, waardoor terughoudend wordt 
gereageerd op (grootschalige) aanschaf van ballen.  
Ton de Heus merkt tevens op dat het regelmatig voorkomt, dat het ballenhok open staat, waardoor 
ballen gemakkelijk verdwijnen. Het ballenhok moet beslist op slot blijven !  
Reijer Manten merkt op dat vroeger de trainer verantwoordelijk was voor de ballen en materialen. In 
de huidige tijd is dat een verantwoordelijkheid van de leider.  
Danny Hoogeveen geeft aan dat hij vorig seizoen bij een andere club heeft gespeeld, en dat daar het 
probleem helemaal niet speelde. Rob Kies geeft aan dat elke oplossing valt of staat met discipline van 
mensen. Danny Hoogeveen heeft nog een ander voorstel; hij vraagt of het mogelijk is om bij wedstrij-
den van het eerste elftal, ballenjongens in te zetten. Daar wordt geen verder vervolg aan gegeven.  
 
Reijer Manten vraagt of er tijdens de bouw rekening is gehouden met de aanschaf van zonnepanelen? 
Jan geeft aan dat op dit moment de indruk bestaat dat de terugverdientijd op zonnepanelen te lang is.  
Jan haalt ook aan dat, ondanks de recessie, de sponsoring op peil blijft. Paul van Beek merkt op dat dit 
mede de verdienste is van Henk van Hamersveld, welke op zijn beurt een applaus ontvangt van de 
Ledenvergadering. Jan geeft afsluitend toelichting op de laatste sheet van de presentatie, en rond 
daarmee het financiële gedeelte van deze Ledenvergadering af.     
Voorzitter Rob Kies benadrukt het belang van een financieel gezonde vereniging door het aanhalen 
van een krantenartikel dat aangeeft dat de financiële nood bij sportclubs groeit.  
 

Commissie-verslagen 
 
De verslagen van de diverse commissies komen aan de orde. 
Timo Rigter neemt namens de seniorencommissie het woord. Helaas degradeerde het afgelopen sei-
zoen het 1e elftal, na een seizoen 3e klasse, weer naar de 4e klasse. Er werd afscheid genomen van 
hoofdtrainer Ron Daselaar en fysiotherapeut Jan Elders. Dennis van Dijk werd aangetrokken als nieuwe 
fysiotherapeut en Danny Wiersma als nieuwe hoofdtrainer. Het 1e elftal streeft terugkeer naar de 3e 
klasse na en wil zich blijvend profileren als stabiele 3e klasser. Dit seizoen werd ook gestart met het 
eerste Dames 1 seniorenteam, en het onderling voetballen in toernooivorm wordt ook steeds popu-
lairder. Belangrijkste doelstelling blijft, het zorgen voor doorstroming van de A-jeugd naar de senioren, 
en zoveel als mogelijk richting de selectie. 
 
René Verhoeven memoreert namens de jeugdcommissie enkele punten; de trainingsavonden van –
train-de-trainer-, georganiseerd door Richard van Haasen; het twee maal per jaar organiseren van een 
trainers/leideravond. Gooimeer B.V. is als tenue-sponsor breder gaan sponsoren; het in samenwerking 
met FC Utrecht organiseren van de jaarlijkse keepers-clinic. We hebben het 700e lid mogen verwelko-
men; het aantal leden staat nu op ca. 725. De seizoen-afsluiting met de organisatie van de Bel-cup en 
ook het winnen daarvan. Hierin wordt ook nogmaals Wijnand van Wegen hartelijk bedankt, welke aan 
het eind van afgelopen seizoen het stokje overdroeg aan René.  
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Rob de Visser geeft kort aan wat de clubhuiscommissie het afgelopen jaar heeft gerealiseerd;  
. de verder aankleding van het interieur van het clubhuis, en de belettering aan de buitenzijde;  
. verbreding van assortiment, waaronder broodjes gezond., dat veel positieve reacties heeft gegeven;  
. het organiseren van thema-avonden, zoals de bol-avond, pasta-avond en andere activiteiten. 
Daarnaast vraag Rob de aandacht voor meer vrijwilligers; de vaste kern enthousiaste vrijwilligers zoekt 
verdere verstreking.  
 
Henk van Hamersveld  geeft namens de CAC (Commerciële Activiteiten Commissie) aan, dat het nog 
altijd behoorlijk wat moeite kost om sponsors te behouden en nieuwe te vinden. Met hoofdsponsor 
A3 Hoogland wordt nog onderhandeld over een nieuw contract. Hoofdsponsor Andre Snel heeft zijn 
sponsorcontract met twee jaar verlengd. Er staat een sponsoravond gepland in februari, in samenwer-
king met de Club van 100.  
 
Nico Seure krijgt het woord namens de commissie Gebouwen en Terreinen; een onderdeel wat van-
avond nog verder de aandacht zal krijgen. Nico wil als eerste iedereen bedanken die jl. maandagavond 
in het Gemeentehuis aanwezig was inzake de besluitvorming over de kunstgrasvelden, en met name 
ook de jeugd die daarbij aanwezig was; dank daarvoor!  
 
Verder is het overleg met de gemeente het afgelopen jaar het belangrijkste aspect geweest ter reali-
satie. Daarnaast heeft het parkeerterrein de nodige aanpassingen gekregen, waaronder de biggenrug-
gen en twee invalide-parkeerplaatsen. Het probleem van de fietsrekken heeft de aandacht; Carel Jun-
gerling vraagt of de fietsenrekken mogelijk anders neergezet kunnen worden. Er komt wellicht een rek 
bij, en deze zullen waarschijnlijk in de richting van de brandweerkazerne gezet gaan worden. Ook is 
een vraag gekomen over de mogelijkheid van een rokersruimte; dit heeft de aandacht, en er zal naar 
gekeken worden.  
 
 

7. Verslag kascontrolecommissie en vaststellen kascommissie 

Voorzitter Rob Kies vraagt aan de kascommissie om hun bevindingen te melden aan de Algemene Le-
denvergadering. Hiertoe neemt Carel Jungerling het woord.  
Over de verslagperiode hebben de volgende personen zitting gehad in de kascommissie; Carel Jun-
gerling en Michael Bőmer. Carel deelt de vergadering het volgende mede; het nettoresultaat over het 
seizoen 2013/2014 is afgesloten met een positief resultaat van € 1.339,-. Wij hebben de balans per 30 
juni 2014, sluitend met een positief eigen vermogen van € 1.052.820,- akkoord bevonden. Er zijn en-
kele aandachtspunten geconstateerd;  1 op de 7 leden betaalt zijn/haar contributie niet op tijd. De 
omzet van het clubhuis is behoorlijk gestegen; echter de marge in het clubhuis is gedaald van 58% naar 
52% en dat komt met name door de speciale avonden, waarbij het eten tegen kostprijs wordt verkocht. 
De voorziening voor het groot onderhoud aan de accommodatie bedraagt € 16k; hierin is € 8k extra 
opgenomen als voorziening van voorgaand jaar. Aldus bevonden op 29 november 2014. Daarnaast 
maakt Carel een compliment aan Jan Schouten voor de verzorging van alle financiële stukken, volgend 
door een applaus van de Ledenvergadering voor Jan.  
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Carel Jungerling verzoekt de Ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen over het gevoerde 
beleid van het seizoen 2013-2014, hetgeen unaniem wordt bekrachtigd.  
 
Er moet een nieuwe kascommissie worden vastgesteld; Carel Jungerling is 1 jaar in functie, en zal nog 
een jaar doorgaan. Er zijn twee vacatures voor deze commissie. De Ledenvergadering wordt gevraagd 
of er mensen in de zaal zijn die zitting zouden willen nemen in deze commissie. Niemand meldt zich 
aan, en Jan Schouten geeft aan dat er nieuwe kandidaten benaderd zullen worden. 
 
 

8. Toekomst beheer en onderhoud van de velden – en voorstel tot contribu-
tieverhoging 

Voorzitter Rob Kies vervolgt de vergadering met het laatste punt, de toekomst van het beheer en on-
derhoud van de velden. Hiervoor wordt de PowerPointpresentatie aan de Ledenvergadering getoond, 
die op 21 oktober 2014 aan de Gemeenteraad tijdens hun bezoek aan de SV Eemnes is gepresenteerd. 
Alle bestuursleden geven hun mondelinge toelichting bij de sheets waar van toepassing.  
Slide 1 en 2 geven de structuur weer van de vereniging; de namen van de bestuursleden met hun 
functies, en een organisatieschema met de Algemene Ledenvergadering als hoogste orgaan.  
 
Daarna de omgevingsfactoren en het doel van de SV Eemnes; ter ondersteuning van de waarde van de 
vereniging binnen de gemeente, geeft Rob aan dat ca. 3.000 mensen in Eemnes direct of indirect iets 
te maken hebben met de vereniging.  
De randvoorwaarden die de vereniging faciliteert en de normen en waarden, die de vereniging hoog 
in het vaandel heeft staan, worden weergegeven.  
De sheet met de belangrijkste component waar de vereniging op draait, wordt gepresenteerd; de vrij-
willigers.  
Daarna volgt het voetbalgedeelte, zijnde de senioren, jeugd en vrouwenvoetbal. René geeft bij de 
jeugd aan dat er weer drie nieuwe TCIII trainers op cursus zijn gegaan, en Bart Vos is begonnen aan de 
TCII cursus. Een prima ontwikkeling om meer gediplomeerde trainers binnen de jeugd te krijgen, aldus 
René.  
Danny Hoogeveen merkt op dat er wellicht onvoldoende is nagedacht over het plaatsen van dispensa-
tiespelers in de A1 en B1. Beide teams doen het erg goed in de 2e klasse, waardoor promotie naar de 
1e klasse mogelijk is. Door het inpassen van dispensatiespelers kun je niet promoveren bij een kampi-
oenschap, en dat vindt Danny een gemiste kans. René geeft aan dat binnen het inpassen van spelers 
bepaalde keuzes gemaakt moeste worden, waardoor dit zo uitgekomen is.  
Jos Schouten merkt op dat het Nederlands vrouwenelftal naar het WK gaat, wat hopelijk een stimulans 
is voor meer meiden/vrouwen om te gaan voetballen. Daar is iedereen het mee eens. 
De sheet met de accommodatie komt voorbij, waarover later meer, en het clubhuis.  
Rob de Visser geeft aan dat het clubhuis de uitstraling heeft die hoort bij een voetbalclub en waar 
iedereen samenkomt.  
Henk van Hamersveld geeft aan dat de sponsoren de vereniging nog altijd een warm hart toedragen; 
met 250 sponsors en 150 reclameborden, en de goede samenwerking met Partou, ligt hier een uitste-
kende basis voor de komende jaren.  
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Eddy van der Dussen geeft aan dat de communicatiemiddelen  enerzijds zijn ingekrompen, anderzijds 
qua mogelijkheden uitgebreid. De nieuwsbrief komt nog eens per drie weken uit; echter, er is een 
geheel nieuwe website gelanceerd, alsmede de Clubapp, waarmee met name de jeugd op hun tele-
foons op elk gewenst moment informatie over hun team kunnen vinden. Daarnaast de e-mailer met 
actuele clubwetenswaardigheden, en het oude, vertrouwde poortblad.  
Een sheet van het aanbod van de vereniging aan de leden volgt, alsmede van de activiteitencommissie 
waar geen verdere opmerkingen over zijn. 
 
Jan Schouten licht de sheets van de ledenontwikkeling in aantal en verdeling toe. De groei zit in de 
jeugd, de 45+ recreanten, en de herverdeling naar vrouwen. René geeft toelichting bij de sheet van de 
aantallen; we hebben een record aantal elftallen; recent is de F6 opgericht, en we hebben een 35+ 
team. Theo Veenstra vraagt wie de overige leden zijn; Jan geeft aan dat dit begunstigers (niet spelende 
leden) zijn. Paul van Beek vraagt hoe de toekomst van de A-elftallen wordt gezien; Reijer Manten geeft 
op diens vraag aan, dat studeren, vetrekken uit Eemnes en andere interesses de hoofdoorzaak is, het-
geen door Jan en René wordt bevestigd. 
 
Nico vervolgt met een uiteenzetting over de veldcapaciteit; de vereniging loopt tegen de maximale 
grenzen van de veldcapaciteit aan. De KNVB heeft zelfs berekend dat we op een noodzakelijke capaci-
teit van 3,3 velden zitten. Trainingscapaciteit is al langere tijd ondermaats, en de kwaliteit van de vel-
den verslechtert sneller in het seizoen.  
 
De gemeente Eemnes en het bestuur hebben een voorstel uitgewerkt om tot een volledige vervanging 
van de velden te komen; zijnde twee kunstgrasvelden, en vervanging van het huidige kunstgrasveld.  
Het alternatief is ook bekeken, zijnde een natuurgrasveld, en een kunstgrasveld erbij. De optie om het 
laten zoals het is, is niet bekeken en is ook ongewenst, vanwege de beschikbaarheid van de velden, 
het onderhoudsconcept en het is prijstechnisch aantrekkelijker (goedkoper). 
 
De gepresenteerde sheets geven achtereenvolgens de voorwaarden weer, waaronder dit kan gebeu-
ren. Op 1 december heeft de commissievergadering van de Gemeente Eemnes akkoord gegeven op 
de investering van de twee kunstgrasvelden en de vervanging van het huidige kunstgrasveld (3e veld) 
bij de SV Eemnes. De algemene ledenvergadering van de vereniging moet zich hier nu over buigen.  
 
Reijer Manten vraagt zich af, stel dat er minder uren voor onderhoud nodig zijn dan gepresenteerd. 
Nico geeft aan dat het bestuur precies weet wat de uren zijn die de gemeente nodig heeft voor onder-
houd.  
Kareel Dolman vraagt zich af welke relatie er is tussen het soort veld en de capaciteit. Nico geeft aan 
dat, met kunstgras, de totale veldcapaciteit wordt vergroot met 500%. 
Theo Veenstra vraagt wat de genoemde 10% is. Nico geeft aan dat dit onze kostenpost is als vervan-
gingsinvestering.  
Reijer Manten vraagt het bestuur of zij unaniem voor het besluit tot vervanging van alle velden is. Rob 
Kies antwoordt dat alle bestuursleden voor dit besluit zijn. 
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Carel Jungerling vraagt of het 4e veld meegenomen is in de discussie met de gemeente. Nico geeft aan 
dat vanaf de eerste gesprekken het 4e veld buiten beschouwing is gelaten. Wel is de strook naast veld 
3 meegenomen, en deze zal ook van kunstgras worden voorzien.  
Guido van der Meer vraagt of er berging van apparatuur en machines in de kosten zijn meegenomen. 
Nico geeft aan dat dit niet als aparte post is mee begroot.  
 
Voorzitter Rob Kies geeft aan dat er drie zaken zullen veranderen;  
. overdracht door de gemeente van het onderhoud aan de vereniging;    
. er zal een nieuwe huurovereenkomst met de gemeente worden gesloten; 
. doordat de kosten van onderhoud van de velden voor rekening van de vereniging gaat komen, zullen 
de exploitatiekosten stijgen.    
 
Rob geeft een toelichting op de sheets aangaande het financieel beleid, inkomsten en het vergelijkend 
financieel overzicht, waarin uitgewerkt zijn;  
. de exploitatiekosten bij 3 kunstgrasvelden 
. de exploitatiekosten bij 2 kunstgrasvelden 
Rob geeft aan dat hieruit blijkt dat, zowel qua beschikbaarheid/sportief, als organisatorisch en finan-
cieel, de keuze voor 3 kunstgrasvelden de beste optie is.  
 
Paul van Beek vraagt waarom de huidige situatie niet gehandhaafd blijft ? Rob licht toe dat de ge-
meente de huidige situatie, waarin de vereniging de velden huurt van de gemeente, wil veranderen, 
en dat we niets kunnen doen aan de wens van de gemeente tot het toekomstige overdracht van het 
onderhoud aan de velden.  
Ton de Heus vraagt wat de situatie zal worden als alles zo blijft ? Nico geeft aan dat dit niet zo zal zijn, 
omdat het onderhoud uiteindelijk zal overgaan naar de vereniging.  
Karel Dolman vraagt of de gemeente van deze deal af kan? Wij veronderstellen dat de gemeente het 
afbreken van dit traject als niet maatschappelijk verantwoord zal zien, en het daarom zeker zal willen 
afronden. De definitieve besluitvorming is wel pas op 15 december a.s. bij behandeling in de gemeen-
teraad.  
Alwin Lergner vraagt wat er gebeurt als we hier niet in meegaan? Rob geeft aan dat we dan in elk geval 
het onderhoud van de velden overgedragen zullen krijgen.  
Bas Dolman vraagt hoe de contributies van voetbalverenigingen landelijk liggen. Rob geeft aan dat we, 
met inbegrip van de contributieverhoging, aan de onderkant van de markt zitten in Nederland.  
 
De sheet met contributievergelijkingen komt aan de orde. Hieruit blijkt dat de SV Eemnes, ook na een 
verhoging, qua contributie onder alle omliggende verenigingen zit. Niet onbelangrijk is dat deze be-
dragen inclusief kleding zijn. Rob merkt op dat bijvoorbeeld SV Baarn € 50,- per jaar extra vraagt voor 
alleen de kleding.  
Jasper Ruizendaal vraagt of de combinatiekorting veldvoetbal/zaalvoetbal blijft. Rob antwoordt dat dit 
zo blijft, en dat de verhoging alleen voor het veldvoetbal geldt.  
Jos Schouten vraagt of, als je geen vrijwilligerstaken doet, dat bijvoorbeeld af kunt kopen met € 50,- 
per jaar. Daar zijn geen concrete ideeën over, en het is niet duidelijk of dit bij andere verenigingen 
gebeurt.  
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Rob presenteert het totaaloverzicht, waarbij alle argumenten om tot de keuze voor drie kunstgrasvel-
den nog eens de revue passeren. 
 
Reijer Manten merkt op dat volgens hem kunstgras qua onderhoud even arbeidsintensief is als natuur-
gras. Rob geeft aan, dat vanwege het eerder genoemde contributievoorstel, de keuze voor één soort 
‘gras’ belangrijk is voor wat we qua onderhoud als vereniging organisatorisch aan kunnen. Twee soor-
ten ‘gras’ is niet alleen duurder, maar vergt ook meer aan onderhoud.  
Bas Dolman vraagt waarom er geen uitwerking c.q. berekeningsvoorstel is gemaakt voor een contri-
butieverhoging op basis van 1 natuurgrasveld en 2 kunstgrasvelden. Timo geeft aan dat de contribu-
tieverhoging dan op ca. € 45,- / € 50,- uit zou komen.  
Ronald Huizing vraagt hoe de berekening van 500 x € 30,- = € 15.000,- tot stand is gekomen. Jan geeft 
Ronald daar nadere toelichting op.  
Bart Nouwens vraagt of de contributie structureel elk jaar verhoogd zal worden. Rob geeft aan dat dit 
niet de bedoeling is, maar geeft geen garantie dat er in de toekomst geen verhogingen meer van de 
contributie plaatsvinden 
 
Voorzitter Rob Kies vraag de Ledenvergadering of zij akkoord willen gaan met de keuze voor drie kunst-
grasvelden, en de daaraan gekoppelde contributieverhoging van € 30,- per spelend lid. 
Karel Dolman vraagt of er geen andere keuze is dan dit voorstel. Rob geeft aan dat je voor of tegen 
kunt stemmen.  
Reijer Manten vraagt wederom of het bestuur unaniem achter dit voorstel staat. Rob antwoordt dat 
het bestuur hierover een unanieme mening heeft. 
Theo Veenstra vraagt hoe de gemeente Eemnes hier tegenaan kijkt. De adviescommissie heeft mo-
menteel een krappe meerderheid. Op 15 december zal een definitief besluit genomen worden.  
Jan van der Wardt vraagt welke politieke partijen in de gemeente voorstander zijn. Rob geeft aan dat 
dit het CDA, D’66 en de PvdA zijn.  
Danny Hoogeveen vraagt of er een sproei-installatie op veld 1 komt. Rob geeft aan dat dit nog niet 
bekend is.   
 
Wanneer er geen vragen meer zijn, vraag voorzitter Rob Kies om een stemming onder de Ledenverga-
dering. Na stemming zijn er 8 leden tegen; 3 onthoudingen, en 35 leden voor.  
Het voorstel voor de keuze van drie kunstgrasvelden, en de daaraan gekoppelde contributieverhoging 
is hiermee door de Ledenvergadering met ruime meerderheid aangenomen. Rob bedankt iedereen 
voor het uitbrengen van zijn/haar stem.  
 
 

9. Rondvraag 

Theo Veenstra vraagt naar de vorderingen inzake de VOG (Verklaring Omtrent Gedrag) en de kosten 
van € 30,- per persoon. Rob geeft aan dat hiermee gewacht wordt tot na 1 januari 2015, omdat de 
aanvraag van de VOG dan gratis via de vereniging kan gebeuren. 
 
Verder vraag Theo de aandacht van de Ledenvergadering over een aantal zaken, ten aanzien van het 
clubhuis, die spelen bij de grijze tafel, die hij al een tijd geleden bij het bestuur heeft aangekaart.  
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Helaas moet hij constateren dat hij nauwelijks tot geen antwoord heeft gekregen van het bestuur, en 
dat een aantal zaken in het clubhuis niet zijn gedaan. Rob Kies geeft aan dat hij omtrent een aantal 
zaken op termijn een terugkoppeling zal geven.  
Jasper Ruizendaal geeft aan dat hij in het verleden een aantal voetbalshirts heeft ingezameld, zodat 
deze opgehangen zouden kunnen worden in het clubhuis. Wordt daar nog iets mee gedaan ? Rob geeft 
aan dat het zeker nog op de planning staat om hier iets mee te doen.  
Danny Hoogeveen vraagt, namens de Dames selectie, of het mogelijk is om ook een gratis rondje na 
de wedstrijd van senioren Dames 1 te regelen, evenals dat dit gebruikelijk is voor de heren 1. Timo 
geeft aan dat dit vooralsnog niet de bedoeling is. Danny vraagt of daar over nagedacht kan worden. 
Peter Vlaar geeft aan dit in een eerdere ALV aan de orde is geweest, en dat toen is besloten om dit 
niet te doen.  
Danny Hoogeveen vraagt verder of het mogelijk is om een standen-bord op te hangen voor Senioren 
Dames 1. Rob geeft aan, dat hij hierop terug zal komen.    
 
 

10. Sluiting 

Geen vragen meer zijnde, sluit de voorzitter de vergadering, en bedankt iedereen hartelijk voor 
zijn/haar aanwezigheid bij deze lange vergadering en nodigt een ieder uit voor een drankje aan de bar.  
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